
Referat: 

Struer skyttekreds generalforsamling. 23 fremmødte. 

Vrald Odde 27/2 2023 kl 19:00 

1) Valg af dirigent:

Poul Erik (ungdomsafdeling) blev valgt 

2) Valg af referent:

Jesper Kristiansen blev valgt 

Generalforsamling er rettidig indkaldt. 

3) Formandens/bestyrelsens beretning ved Kristian Fischer:

Der har været en del events, som laver overskud. 

Der har været nogle aktiviteter som foredrag om langdistance skydning. Tur til Mosbach med 7 stk 
medlemmer. Mosbach besøger SSK i år.Opfordring til medlemmer, om at tage med til Mosbach 
næste år. Arrangement med tjenestepistol blev ikke godt besøgt.  

En del fra bestyrelsen, deltog ved Dennis begravelse. 

Status byggeri er, at der ikke er fundet en ny grund til byggeri, og finansiering er stadig uafklaret. DGI 
konsulenter er koblet på planerne. Kommunen har stadig 1,8mio på budget til SSK. Planen er stadig 
at få bygget nyt. Det er uafklaret om ny lokation bliver nødvendig, da miljøkrav bliver sværere og 
sværere at efterkomme. Hvis alt skydning ifht miljøkrav på sigt skal foregå fra hus, vil IPSC og CAS 
ikke længere være muligt på Vrald Odde, samt 200 meter banerne også vil være vanskeligere at 
overholde krav. 

Opstart med arkitekt og planlægning ikke mulig endnu, da kommunen ikke har tildelt en ny grund 
endnu. 

Beretning godkendt. 

4) Regnskab:

Gennemgang af Kenneth Mikkelsen. Enkelte havde uddybende spørgsmål til nogle af posterne. 
Orientering om ændrede støttevilkår til skydning på banerne i Ulfborg. Man afregner baneleje, og 
kan så søge refusion. Arbejdsgang er under afklaring. 

Regnskab godkendt. 

5) Budget og forslag til kontingentændring:

Kontingentstigning på 25 kr. for alle grupper på nær pensionister. Kontingentnedsættelse til 
pensionister på 75 kr. 

Poul Erik forespurgte til, hvad en kontingentstigning skulle gavne, da klubben jo har penge. 
Bestyrelsen foreslog at lavede en øremærket opsparing til eksempelvis et nyt elektronisk 
markeringssystem. Desuden til generel vedligehold.  

Der var generel dialog omkring megalink, afgift for brug af megalink og økonomi omkring det gamle 
megalink system. 



Generel snak om nyt klubhus, genhusning og miljøregler. 

DGI har en pulje på 20-40.000 pr klub, der er forespugt på hjælp til ny riffel. 

En del dialog omkring mere åbenhed ifht planer og status, så medlemmerne er mere orienteret 
løbende. 

Budget godkendt. 

6) Forslag:

Ingen indkomne forslag. 

7) Valg af bestyrelse:

Kasserer, Kenneth Mikkelsen genvalgt 

Bestyrelsesmedlem, Simon genvalgt 

Bestyrelsesmedlem, Camilla genvalgt 

Suppleant, Jackie ønsker ikke genvalg. Peter Greve blev valgt 

Suppleant, Klaus Hald genvalgt 

Revisor, Bendy blev genvalgt 

Revisor, Dennis stoppet, Steen Sandbæk blev valgt. 

8) Eventuelt:

Benny foreslog et årligt arrangement til udvikling af skytter, og for at tiltrække nye riffelskytter Dette 
var der generel enighed om, er et god ide. 

Poul Erik efterlyste generel mere åbenhed omkring bestyrelsens arbejde. Bestyrelsen tog dette til 
efterretning. 

Generalforsamling afsluttes. 


